

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SOUTH ELECTRONICS Date: 02-06-2025 12:30:04 PM Subject: Ordinary General Assembly	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الجنوب للإلكترونيات التاريخ: 02-06-2025 12:30:04 PM الموضوع: الهيئة العامة العادية
Dear Sirs, The Securities and Exchange Commission, Greetings, Further to our letter dated May 28, 2025, regarding the lack of a quorum for the Ordinary General Assembly Meeting of Southern Electronics Company P.S.C., which was held at 11:00 AM on Wednesday, May 28, 2025. Accordingly, the postponed General Assembly Meeting proposed for 11:00 AM on Wednesday, June 4, 2025, will not be held. A new General Assembly Meeting will be scheduled once official approval is obtained from the Companies Control Authority, and will be disclosed later in accordance with the applicable regulations.	السادة : هيئة الأوراق المالية المحترمين . تحية طيبة وبعد ,,, لاحقا لكتابنا بتاريخ 2025/5/28 بخصوص عدم اكتمال النصاب القانوني لاجتماع الهيئة العامة العادية لشركة الجنوب للإلكترونيات م.ع.م الذي انعقد في تمام الساعة الحادية عشر من ظهر يوم الاربعاء الموافق 2025/5/28 ، وعليه لن يتم عقد اجتماع هيئة عامة مؤجل المقترح في تمام الساعة الحادية عشر من ظهر يوم الاربعاء 2025/6/4 وسوف يتم تحديد اجتماع هيئة عامة جديد حال الحصول على الموافقة الرسمية من مراقبة الشركات والافصاح عنه لاحقا حسب الاصول .
02-06-2025	02-06-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ahed NASSER	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ahed NASSER